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Agenda och mötesprotokoll styrgrupp digitalisering/förvaltning SÄF 
 
Datum: 2024-04-15 
 
Plats: Teams 
 
Närvarande: Marie Ivarsson, Linda Fällgren, Maria Porshage, Anna Sörman, Linda Romlin, 

Anna Wörnert, Magnus Strömberg, Emma Norman, Gustav Genberg 
 
Frånvarande: Malin Westerback, Per Carlsson  
 
 

Agenda 
1. Godkännande av agenda 
2. Föregående protokoll 
3. Statusrapportering 
4. Status för objektet 
5. Beslutspunkter 

• BP Nya insatser vård och omsorg 

• BP Anhörigbidrag - införande 
6. Information om inköp av tillval, Lifecare IFO 
7. Information om mobila trygghetslarm 
8. Studiebesök Huddinge kommun 
9. Förslag om genomgång av styr- och samverkansmodellen i objektsstyrning (PM3) 
10. Information om kommande initiativ AI 
11. Övrigt 

1. Godkännande av agenda 
AS: Önskar komplettering av agendan med uppföljning kring eventuell försening av e-
tjänsten för vård och omsorg. 
EN: Information kommer under punkten om statusuppdatering.  
 
Agendan godkändes av styrgruppen. 

2. Föregående protokoll 
Inga kommentarer lämnades på föregående protokoll. 

3. Statusrapportering 
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LR: Bemanningssystem, konsultstöd behövs för uppsättning av integration. Förhandling om 
pris för konsult pågår. För realisering av nytta krävs arbete med förändrade arbetssätt – FO 
ligger i fas, ÄO ligger lite efter. 
MI: Önskar återkoppling från Linda Fällgren rörande vilket stöd man har behov av för att 
förändra arbetssätt. 
 
EN: E-tjänst vård och omsorg, tidigare hinder har undanröjts och arbetet har nu kunnat 
påbörjas. 
MI: Begär återkoppling på nästa styrgrupp när e-tjänsten ska vara i drift.  
AS: Viktigt att driftsättning planeras gemensamt mellan ÄO och FO. 
 
MS: Nätverkslyft SÄF, arbetet tillfälligt pausat då förutsättningar förändrats. IT-enheten har 
eskalerat ärendet till leverantörens Sverigeansvarig. Svar om fortsatt hantering ska vara 
kommunen tillhanda senast denna vecka. 
 
LR: Avancerade trygghetslarm i säbo, införandestart är framskjuten med en månad utifrån 
risken med försening av nätverkslyftet (förutsättningsteknik). 
AS: Undrar om påverkan på nätverkslyftet för funktionshinderomsorg baserat på pausen. 
LR: Tidplan håller i nuläget. 
MI: Vid platsbesök framkommer att det är låg nivå på nätverket hos förvaltningens 
verksamheter inom funktionshinderomsorg. Önskar återkoppling om hur det ser ut på de olika 
verksamheterna. 

4. Status för objektet 
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EN: Löper på enligt plan. Leverantörsdialoger genomförda där offererade delar lyfts in som 
del av grundavtalet. Dialog om innehållande av betalning för driftstörning avseende 
nyckelskåp pågår.  
 
 

 
 
EN: Aktiviteterna inom objektet ligger i fas.  

5. Beslutspunkter 
 

Nya insatser vård och omsorg 
EN: Redovisade förslag till beslut för implementering av nya insatser inom vård och omsorg. 
Styrgruppen tog ställning till två förslag att hantera implementeringen på utifrån succesiv 
ändring alternativt ändring med extra aktivitet. Rekommendationen till styrgruppen var att 
fatta beslut om succesiv ändring. 
 

Beslut 
Att godkänna förslag till implementering genom succesiv förändring. 
JA 
 

Anhörigbidrag - införande 
EN: Redovisade förslag till beslut om utbetalning vid övergång till digital hantering av 
anhörigbidrag. Tre lösningsförslag presenterades i form av utbetalning månaden efter att 
insats är utförd, extra utbetalning för att undvika glapp samt fortsatt utbetalning under 
innevarande månad. Rekommendationen till styrgruppen var att fatta beslut om utbetalning 
månaden efter att insatsen är utförd. 
 
Beslut 
Att godkänna förslag till utbetalning månaden efter att insats är utförd. 
JA 
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6. Information om inköp av tillval, Lifecare IFO 
EN: Informerar om att beslut fattats om att köpa in tillval till Lifecare för avslutsorsaker och 
administrativ behandlingstid. 
MI: Tydliggör att det är förutsättningar för att komma vidare med mål- och resultatstyrning. 

7. Information om mobila trygghetslarm 
EN: Informerar om att hon blivit kontaktad gällande införande av app till de mobila 
trygghetslarmen i särskilt boende. De mobila trygghetslarmen är inte kravställda utifrån 
kommunens tekniska krav varför hinder i implementeringen nu uppstått. Leverantörsdialog 
pågår för att förhoppningsvis kunna undanröja hindren. 
MI: Förtydligar att detta är ett exempel på när samspelet inte fungerar korrekt i vår 
organisation. Även viktigt att tänka på samspelet mellan förvaltningar när kommunen 
upphandlar lösningar på koncernnivå. 

8. Studiebesök Huddinge kommun 
EN: Rapporterar om studiebesöket som var mycket intressant. Huddinge ligger långt fram 
avseende portföljstyrning. 
MS: Kommunen har dragit i handbromsen vad gäller digitaliseringsprogrammet vilket får 
inverkan på portföljstyrning. Kräver stöd från ledningen för att tydliggöra kommunens vilja. 
EN: Huddinge vill gärna ha fortsatt samverkan och anmält att de gärna kommer på 
studiebesök i Haninge. 

9. Förslag om genomgång av styr- och samverkansmodellen i 
objektstyrning (pm3) 

EN: Undrar om styrgruppen önskar en genomgång av styr- och samverkansmodellen i 
objektstyrning. 
MI, AS och LF: Ja 

10. Information om kommande initiativ AI 
MS: Koncernövergripande AI-nätverk har startats i kommunen. Några från SÄF medverkar i 
nuläget och Sara Bjurström håller ihop arbetet. Anmälan till nätverket är frivillig. 
MS: Rutin för hur AI ska användas i kommunen är framtagen. Tydliggör hur man kan 
använda AI och på vilket sätt. Viktigt att förhålla sig till denna vid användning av gratis AI-
tjänsten. Parallellt arbetar kommunen med säkring av sin data. 
MS: Beslut fattat om att kommunen ska genomföra test av Microsoft co-pilot. 
AS: Undrar vem man tar kontakt med runt AI-frågor och hur får man med representanter i AI-
nätverket? 
LR: Vi behöver säkra rätt medverkan från SÄF samt tydliggöra vad vi kan göra på 
förvaltningsnivå respektive behöver hanteras på koncernnivå. 
MI: Medskick till IT-enheten i hur man fångar upp rätt representanter från verksamheten till 
kommande AI-tester. Viktigt att inte bara välja de med mest datorvana samt tänka utanför 
boxen vad gäller användargrupper. 
MP: Bekräftar Marie Ivarssons medskick. 
 

11. Övrigt 
Inget övrigt att hantera. 
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12. Nästa möte 
2024-05-08, kl. 14.30-15.30 
  
 
Tack för idag! 
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